

<<大学英语快速阅读教程（第1册）>>

图书基本信息

书名：<<大学英语快速阅读教程（第1册）>>

13位ISBN编号：9787305048906

10位ISBN编号：7305048909

出版时间：2007-9

出版时间：南京大学出版社

作者：唐秀娟

页数：127

字数：172000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

快速阅读就是指利用视觉运动的规律，通过一定训练方法，在较短的时间内阅读大量的书籍、报刊等资料的一种科学的学习方法。

快速阅读这一概念的内涵由阅读材料的快速性、阅读材料的无声性和阅读方法的科学性构成。

阅读的时候，必须通过直觉、联想、想象、逻辑分析和综合判断等一系列思维活动，才能把顺次进入视觉的一连串文字信号转换成概念和思想，完成阅读过程，要完成其过程，必须进行科学阅读，进行科学阅读可由快速泛读、计时阅读、略读等方法获得。

寻读又称查读，同略读一样，寻读也是一种快速阅读技巧。

作为一种快速寻找信息的阅读技巧，寻读既要求速度，又要求寻读的准确性。

具体地说，寻读带有明确的目的性，有针对性地选择问题的答案。

书籍目录

大学英语快速阅读技巧 (代序) Unit 1 Section A Passage 1 The Importance of School Passage
 2 The Aim of a University Education Section B Passage 1 How should One Read a Book(1) Passage 2
 How should One Read a Book(2) Unit 2 Section A Passage 1 The Foreign Ties That Bind the NBA
 Passage 2 How to Be a Host City in Olympic Games Section B Passage 1 American Women in Sports
 Passage 2 Cycling for Air-with Love Unit 3 Section A Passage 1 The First Four Minutes Passage 2
 Re-gift Only with Care Section B Passage 1 How to Remove Test Anxiety Passage 2 Color and life
 Unit 4 Section A Passage 1 When the Wind Blows Passage 2 An Unforgettable Night Section B
 Passage 1 A Short Story Passage 2 The Discovery of Asian Flu Unit 5 Section A Passage 1
 Superstitions Passage 2 Mysterious Noise Section B Passage 1 Insurance Passage 2 How to Make
 Complaint Unit 6 Section A Passage 1 Differences between Boys and Girls Passage 2 Women and Fashion
 Section B Passage 1 Women Are Half Children, Half Witches Passage 2 Male and Female Roles in USA Unit 7
 Section A Passage 1 Digital Movies Passage 2 Piracy Robs Movie Industry of Profits Section B Passage 1
 Disney World Passage 2 Cane Toad Unit 8 Section A Passage 1 The Automobile in American Life Passage 2
 How Good Are US Drivers? Section B Passage 1 The Youth Hostel Passage 2 Fast Food Unit 9 Section A
 Passage 1 The Generation Gap-Who's Fault? Passage 2 American's Attitude toward Family Section B Passage
 1 Grandparents Passage 2 Parents and Kids Unit 10 Section A Passage 1 Bill Gates' Tips on the Makings of a
 Good Manager (1) Passage 2 Bill Gates' Tips on the Makings of a Good Manager (2) Section B Passage 1
 Career Hopping Passage 2 Work and Pleasure Keys 参考文献

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>